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 Wil je iets kwijt, heb jij een idee of wens je 

aandacht voor een onderwerp of activiteit?  

Dat vernemen we graag.  

We zijn te bereiken via:  

info@lesboulesfleuries.nl 

Beste lezer 
 

Op het moment van schrijven hebben we net 

de Algemene Leden Vergadering (de ALV) en 

het Pepernotentoernooi van 29 november 

achter de rug.  Dat laatste was wel weer een 

succes met 62 deelnemers en een bezoek 

van SinterFrans. 

  

Binnenkort ontvangen jullie de notulen van 

de Algemene Ledenvergadering, maar hierbij 

alvast een korte terugblik van de belang-

rijkste zaken: 
 
(tekst Rob van der Zwet) 

 

Terugblik op de Algemene Ledenvergadering 
 

 
 
Hierbij een korte terugblik van de belangrijkste zaken: 

 

• Er waren 55 leden aanwezig en dat is in lijn met ander jaren.  

• Na wat discussie over o.a. de regels van binnen of buitenspelen zijn de aanpassingen in 

het Huishoudelijk Reglement (HHR) aangenomen. Het HHR is een levend document, dus 

wellicht dat hier op de volgende ALV weer wat aanpassingen in komen. 

• De discussie over de vaststelling van de contributie, de begroting voor 2024 en de 

investeringen voor 204 liep wat door elkaar heen. Daar is natuurlijk ook een grote 

samenhang tussen. Voor ons weer een leermoment: volgend jaar wordt dit als één punt 

‘het financiële plan’ op de agenda gezet. 

 

 

•  



 

   

 

• Met grote meerderheid is het bestuursvoorstel om de contributie voor 2024 vast te 

stellen op € 120,-- aangenomen. Uiteraard hebben wij er wel begrip dat er enige 

weerstand is tegen zo’n verhoging omdat ‘alles al duurder wordt’.  Maar dezelfde 

ervaring hebben we als club natuurlijk gewoon ook. Alleen al de kosten van de 

verzekering, beveiliging en bankkosten stijgen met € 2.500,-. Dan is nog een flinke lijst 

van binnen afzienbare tijd uit te voeren (groot) onderhoud en vervangingen. Zoals in de 

vergadering gezegd kan ieder lid contact zoeken met de penningmeester als de betaling 

van de contributie problematisch is. Zij heeft mandaat om dit op een vertrouwelijke 

manier te regelen. 

• Met een daverend applaus is Freek Duineveld gekozen tot bestuurslid Kantinebeheer. 

Hij heeft zich op zijn kenmerkende wijze gepresenteerd.  Welkom Freek! 

• Na de pauze zijn zowel Huug Tielemans als Rina Weijers, eveneens onder een luid 

instemmend applaus, benoemd tot lid van verdienste van de vereniging.  Voor Huug als 

blijk van waardering voor zijn grote verdienste als voorzitter in een vaak leuke maar 

gedeeltelijk ook moeilijke bestuursperiode. Rina is het eerste niet-oud-bestuurslid die 

deze waardering ten deel valt. Na vele jaren is zij in mei j.l. gestopt met haar functie 

als coördinator van de barbezetting. Naast het indelen van het barrooster, zorgde zij 

ook voor de verwerking van het kasgeld en diende zij als sleuteladres. Heel veel 

geregel, gebel en gestress dus. 

• Bij de beleidsvoornemens voor 2024 is genoemd dat er, samen met commissie 

Wedstrijdzaken, gekeken wordt naar uitbreiding of aanpassing van de 

speelmogelijkheden om meer nieuwe jongere leden te werven. 

• Ook is melding gemaakt van het plan op onze website enkele pagina’s alleen voor 

leden, dus met een toegangscode, toegankelijk te maken.  Zodra dit concreet wordt 

zullen we jullie hierover informeren. 

 

Vanwege haar 98e (!!) verjaardag ben ik op even op bezoek geweest bij ons oudste lid Mien 

Grimbergen.  Na een wat lastige periode in de zomer gaat het nu weer redelijk goed met haar.  

Omdat ze echter gaat verhuizen naar Berkhout heeft ze besloten om haar boules, incl. tasje en 

magneetjes te doneren aan de vereniging.  Wij mogen er een nieuw lid, die zelf nog geen 

‘echte’ boules heeft mee verblijden. Als één van onze nieuwe leden daar belangstelling voor 

heeft, dan kan hij/zij zich bij mij melden.    
 

(tekst Rob van der Zwet 
 

Van de bestuurstafel 
 

 
 

Hierboven is al veel verteld over de ALV. Het zal duidelijk zijn, dat dit zo’n ALV ook veel 

voorbereiding vraagt en dus nadrukkelijk in onze vergadering van november aan de orde is 

geweest. Daarnaast hebben we gesproken over de inkoop- en verkoopprijzen in de kantine, 

over de voortgang van de aanpassing van de toiletten. We hebben recent weer eens kritisch 

naar de verzekeringen gekeken. We willen uiteraard wel goed verzekerd zijn, maar hiervoor 

niet te veel betalen.  
 

(tekst Rob van der Zwet 
  



 

   

 

Pepernotentoernooi 
 

 
 

 
Wat is een pepernotentoernooi 
Zonder al die lekkere pepernoten 
Daar moet je toch niet aan denken? 
Dan wordt de organisatie uitgefloten. 

  

 

Wat is een pepernotentoernooi 
Zonder die 62 deelnemers 
Dan was het toch een dooie boel? 
We hebben dan ook geen afnemers. 
 

Wat is een pepernotentoernooi 
Zonder een wedstrijdcommissie 
Dan wordt het toch een zooitje? 
Je mist dan de nodige injectie. 
  

 

Wat is een pepernotentoernooi 
Zonder een echte Sinterklaas 
Dat gaat toch niet werken? 
SinterFrans was toch lekker de baas. 
 

Wat is een pepernotentoernooi 
Zonder die mooie ronde ballen 
Wat zou je dan anders moeten doen? 
Dus, knallen gingen we met z’n allen. 
   

  

Wat is een pepernotentoernooi 
Zonder een goed gevulde bar 
Dan was het toch een droge boel? 
Daar raak Freek echt van in de war. 
 

Wat is een pepernotentoernooi 
Zonder een lekkere warme hap 
Dat heb je toch geen energie? 
Dan worden je benen als pap. 
  

 

Wat is een pepernotentoernooi 
Zonder een echte winnaar 
Iemand moet toch de beste zijn? 
Anders zijn we heel erg snel klaar. 
 

 

(tekst en illustraties Arie Imthorn) 

 



 

   

 

Roken in het fietsenhok 

 

Op onze accommodatie geldt al enkele jaren een rookverbod. Er mag alleen buiten het hek 

gerookt worden. Bij regenachtig weer zien we toch af en toe rokers in de  oude fietsenstalling 

staan. Er zijn zelfs rokers die op het bankje gaan zitten, pal onder het bordje ‘verboden te 

roken’. Alleen als het regent zullen we dat door de vingers zien. Maar dan wel met het 

dringende verzoek om even ruim opzij te gaan als er andere leden de fietsenstalling in- of uit 

willen gaan. Zodat zij in ieder geval geen last hebben van jullie rook !!!  Let daar alsjeblieft op. 

 
(tekst Rob van der Zwet) 

 

Daar is de koffie 
 

 

De volgende koffieleuten zijn de gelukkigen 

voor een gratis koffiekaart in de maand 

oktober: Dennis Bakker, Harry van der Loo, 

Cor van der Meer, Joop van der Kraan en 

Willem Ligtenberg. Gefeliciteerd met deze 

gratis koffiekaart. 

 

Prikbord 

 
Overleden 

Johan van der Salm 

 

 

Duinrand 30a 

 

2211 CX 

 

Noordwijk 

Opgezegd 

Piet Zirkzee 

Corrie van Eeden 

Jopie van Duijvenbode 

Nol van den Wollenberg 

Wilma Geljon 

 

Eikenlaan 124 

Paulus Potterstraat 7 

Berliozstraat 4 

Hyacinthstraat 72 

Uitermeer 36 

 

2161 ED 

2162 BS 

2162 VK 

2201 BZ 

2162 GT 

 

Lisse 

Lisse 

Lisse 

Noordwijk 

Lisse 

 

               



 

   

Agenda 
  

 
 

 

vr 8 december  : Eeuwige Roemtoernooi. 

zo 17 december  : Kerstsurprise toernooi. 

do 21 december  : Bestuursvergadering. 

vr 29 december  : Eurotoernooi. 

zo 31 december  : geen boulen! 

 

Voor de vaste speelmomenten wordt verwezen naar de website. 

 
© Arie Imthorn 

 

  


